
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU MAS SVATOVÁCLAVSKO, z.s. 

Místo, den a čas zahájení jednání: Zasedací místnost, Obecní úřad Lány, 8.4. 2015, 17:00 hodin. 

Přítomni:  Karel Sklenička (obec Lány), Roman Foršt (město Stochov), Jaroslav Pošta (obec 

Tuchlovice), Helena Beránková (TJ Tuchlovice), Martina Hořejší (Naše Lány, z.s.), Daniela Lišková (TJ 

Sokol Kačice), Karel Klusák (Tenisový klub Stochov), Jindřich Sybera (SYAST s.r.o.), Luboš Fleischmann 

(host). 

Omluveni: Soňa Černá (obec Kamenné Žehrovice), Daniela Veselská (obec Kačice), Luděk Maulis (TJ 

SK Kamenné Žehrovice). 

 

Začátek jednání v 17:00 hodin. 

 

Předseda MAS Svatováclavsko, z.s., Karel Sklenička, zahájil jednání a omluvil nepřítomné. Paní 

starostku Soňu Černou ze zdravotních důvodů, pana Luďka Maulise z pracovních důvodů a paní 

Danielu Veselkou také z pracovních důvodů s tím, že ta je ochotná cestou z Krajského úřadu 

Středočeského kraje v případě potřeby přijet na jednání později. 

Karel Sklenička na úvod zdůraznil, že dnes se jedná o informativní schůzku a po soudním zapsání 

spolku MAS Svatováclavsko, z.s., se Výkonný výbor MAS Svatováclavsko, z.s., sejde znovu s tím, že 

bude nutné odsouhlasit záležitosti týkající se podání žádosti o standardizaci. 

Dále hovořil o aktuálním stavu, a co vše následovalo v období po Valné hromadě MAS 

Svatováclavsko, z.s., do dnešního dne. Jako nejdůležitější a v současné době klíčové je zapsání spolku 

u Městského soudu v Praze a přidělení IČ. Od toho se bude odvíjet další činnost, především zřízení 

účtu spolku u České spořitelny, založení datové schránky a podání žádosti o standardizaci. Zde je 

konečná termín 22. května 2015, a tak zatím není důvod k panice. Jen je nepříjemné, že jsme byli 

nuceni na základě vyjádření soudní úřednice předělávat čestná prohlášení a další materiály. Ty byly 

včera (7.4.2015) dodány na příslušný soud a teď musíme čekat a věřit v brzké kladné vyřízení zapsání 

spolku MAS SVatováclavsko, z.s. 

Dále poděkoval Romanovi Forštovi, místostarostovi města Stochov, za zajištění pronájmu kanceláře 

pro MAS Svatováclavsko, z.s. za 1 Kč do doby než proběhne celá administrativa ohledně 

standardizace. Kancelář se nachází v 1.patře Domu kultury ve Stochově na adrese J.Šípka 486. Dále 

představil pana Luboše Fleischmanna, který již nyní pomáhá s administrativními záležitostmi, a po 

přidělení IČ s ním bude uzavřena dohoda o pracovní činnosti. Pan Fleischmann bude vést kancelář 

MAS Svatováclavsko, z.s., po dobu než proběhne standardizace. Pak teprve bude možné vypsat řádné 

výběrové řízení na vedoucího zaměstnance MAS Svatováclavsko, z.s. Ohledně kanceláře pan 

předseda zmínil velmi dobrou spolupráci s paní ředitelkou MAS Přemyslovci, o.p.s., Jaroslavou 

Saifrtovou, která nám poskytuje velmi dobré a nenahraditelné praktické informace. Setkáme se i 

s paní účetní, která vede účetnictví mimo jiné i pro MAS Přemyslovci, o.p.s. a rádi bychom se s ní 

domluvili na spolupráci, protože je nutné mít účetnictví vedené profesionálem, který rozumí 

problematice MAS. 

Pan předseda Karel Sklenička informoval o zatím známých operačních programech, které bude 

možné využívat. Jsou to Program rozvoje venkova, Integrovaný regionální operační program, 

Operační program životní prostředí, Operační program Zaměstnanost. 



Pan předseda MAS Svatováclavsko, z.s., Karel Sklenička,  se společně s panem Fleischmannem 

zúčastní schůzky středočeských MAS dne 24.4.2015, kde budou podány další důležité informace. 

Naše MAS už je mezi středočechy zakotvena a byl nám přidělen od Středočeského kraje příspěvek na 

rok 2015 ve výši 40.597 Kč. 

V následné diskusi se přítomní jednohlasně vyjadřovali v tom smyslu, že je nutné vyčkat na zapsání 

spolku soudem a poté se sejít a již řešit potřebné záležitosti a povinnosti. Bylo vzato na vědomí, že 

během května a června 2015 budou probíhat schůzky s členy MAS Svatováclavsko, z.s. kvůli 

připravovanému dokumentu „Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Svatováclavsko, 

z.s.“ a také bude nutné svolat Valnou hromadu MAS Svatováclavsko, z.s. 

 

Konec jednání v 18:00 hodin. 

 

Zapsal: Ing. Luboš Fleischmann 
 
 
 
Ověřovatel zápisu: Karel Sklenička, předseda Výkonného výboru MAS Svatováclavsko, z.s. 


